

## Seilstyremøte 2-2016

No. Tema	Aksjon	Ansvarlig	Status
49 Hva med eksisterende flypark	Dette vurderes med strategi for DFK/Seil. Vi ønsker turbo om mulig. Kan vi se på en FES?	Kjetil	Åpen
54 Nye trekk til vinger på en K-21	Vi ønsker å investere i nye trekk til begge 2-seterene. Vi ønsker å kjøpe et sett med vingetrekk til et fly i år og så til den neste 2-seteren neste år. Enkle innendørstrekk er ønskelig, billig. Jon kan iverksette innkjøp til makspris 12.000.-	Morten	Åpen
56 Hangaren må repareres (Duk må strekkes)	Må repareres før vinteren med LIFT!	Kjetil	Åpen
61 Vi skal selge AM	AM skal legges ut for salg. Øyvind har god kjennskap til markedet og seilstyret anbefaler å følge hans antatte markedspris. AM må ikke selges ut av klubben før GHC er operativt. Ingar P. skal hjelpe til med	Kjetil	Lukket
63 Arrangementer for HC	Det arrangeres dag for HC 1.10.2016 på ENHS. Personløfter er lånt fra Elverum. Vi har behov for hjelp fra medlemmene for å gjennomføre dagen. Vi trenger mannskap og 4-hjuling.	Kjetil	Åpen
64 Heis til funksjonshemmede	Vi trenger en heis til funksjonshemmede. Dette må det søkes om fra en stiftelse/fond. Byggekomiteen vil søke om midler til heis.	Kjetil	Åpen
67 Radiokurs	DFK seil må arrangere kurs slik at dette er i orden når bestemmelsen trer i kraft. NLF jobber med et kurs for seil/mikro, men når vet vi ikke. Jon finner dato hos tårnet på Notodden.	Jon	Åpen
71 Ungdomsmidler 2016	Hva er status for ungdomsmidler. Tidligere ordning er videreført,	Morten	Lukket
74 Flyging etter påske	Regner med at ENHS er stengt. Elverum og ENNO er alternativer. Vi må høre med Sandefjord å spørre om vi kan slepe med SSFK.	Jon	Lukket
76 Vi trenger bly til K-21	Dette må kjøpes/lages.	Morten	Lukket
78 Oksygenflasker	2 er defekte. Vi må kjøpe/skaffe til 2 nye før neste wavecamp.	Morten	Lukket
80 Sammensetning av styret	Kjetil deltar i seilstyret som referent/hjelper. Ungdomsrepresentant:?	Morten	Lukket
81 LN-GID	Operativ. Ny radio og flarm. Bør lages en skriftlig avtale.	Jon	Åpen
82 Konesjonssøknad: Sendt inn for behandling. Økningen er gjort pga. reduksjoner i alle	Info fra Stig. Søknad er sendt inn. DFK har ikke fått tilbakemelding ennå.	Stig	Lukket
83 Naboer: Holdt nabomøte.	Info fra Stig: Nabo møte er holdt nylig. Godt møte.	Stig	Lukket
84 13.august reunion	Morten gjorde et fint arrangement med gode tilbakemeldinger.	Morten	Lukket
85 Hvordan kan vi øke aktiviteten	Øke effektiviteten når vi er på plassen. Mye ventetid. Elever må være forberedt. Kan vi arrangere konkurranser/strekk i klubben.	Alle	Åpen

86 Prisdiskusjon	Hva er status for aktiviteten i dag (Morten). Lage forslag til en prismodell (Vanlig medlem/Under 25/Under18)	Kjetil/Morten	Åpen
87 Forhindresmåkader	Forslag at vi tar et kick-off i Februar med informasjon og holdninger.	Kjetil	Åpen
88 Wavecamp 2017	Vi må sjekke ut om det er økonomi for arrangement i 2017	Kjetil	Åpen
89 Påskeleir	Kan vi klare å arrangere en påskeleir for Seil (Frya?)	Kjetil	Åpen
90 Bil til bakkehåndtering			
91 Fuelanlegget	Anlegget er nå trykktestet og funnet OK. Hvorfor tanken er forurenset vites ikke men dette skal granskes.	INFO	Lukket

**Tilstede 08.03.2016 tid: 18:30-22.00**

Jon Vedum  
Arne Martin G  
Morten S.  
Kjetil G.

- X **logger** Morten og Kjetil
- X Betaling for oppl.tur